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Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2019-09-24   -   2019-10-15 
Antal svar 39
Studentantal 63
Svarsfrekvens 61 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 39 
Medel: 4,8 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 6
5: 33
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 39 
Medel: 4,9 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 2
5: 35
Har ingen uppfattning: 1



3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 
Antal svar: 39 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 2
3: 5
4: 3
5: 28
Har ingen uppfattning: 1

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 39 
Medel: 4,7 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 2
4: 6
5: 30
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 39 
Medel: 4,6 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 3
4: 8
5: 28
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 39 
Medel: 4,8 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 5
5: 31



Har ingen uppfattning: 2

7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 39 
Medel: 4,1 
Median: 4 

1: 1
2: 2
3: 6
4: 13
5: 17
Har ingen uppfattning: 0

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 39 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 8
4: 13
5: 14
Har ingen uppfattning: 4

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 39 
Medel: 4,3 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 5
4: 9
5: 18
Har ingen uppfattning: 6

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).

 



 
Antal svar: 39 
Medel: 4,1 
Median: 5 

1: 1
2: 1
3: 4
4: 3
5: 12
Har ingen uppfattning: 18

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 39 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 8
4: 8
5: 15
Har ingen uppfattning: 7

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 39 
Medel: 34,4 
Median: 26-35 

≤5: 0
6-15: 2
16-25: 0
26-35: 17
36-45: 14
≥46: 4
Har ingen uppfattning: 2

Kursledarens kommentarer
Som kursledare upplevera jag att studenterna har varit mycket nöjda med kursen i sin helhet. Kursutvärderingen gav
många värdefulla kommentarer och vi kommer att fortsätta vaska fram de bra delarna och försöka förbättra de sämre.

Målet är att allt material ska finns tillgängligt vid kursstart med tydliga instruktioner för att även sentillkomna studener
lätt ska kunna komma in och ta till sig kursens innehåll. All litteratur som är obligatorisk på kursen ska vara öppen
och gratis, men ska kompletteras med en lista på rekommenderad ej obligatorisk litteratur. 

Ståndortskännedomen behöver utvecklas för ett djupande lärande. Eventuellt kan webbföreläsningar även på denna
delen utvecklas för att ge tid till studenrna att bearbeta materialet i andra typer av lärarledda moment.

Till nästa år ska vi också göra så att alla ljudfiler lätt går att ladda ner till sin telefon.



Jag ska föra vidare kommentarerna om splittrade informationskälllor (Canvas, Ladok, kurshemsidan) till universitet
centralt och problematiken med salar till fakultetsledningen.

Jag har försökt att på kursen belysa vilka delar där hållbarhet och internationella perspektiv tas upp, men det
behöver tydliggöras ännu mer. Vi behandlar ämnena indirekt.

Studentrepresentantens kommentarer
Överlag har studenterna uttryckt stor belåtenhet över kursens innehåll och upplägg. Flertalet studenter har uttryckt
att kursen var utmärkt som första kurs, en ”otroligt fin start på utbildningen” som väckte intresse och motiverade till
fortsatta studier.

Studenterna har uppskattat variationen i upplägget av kursen med en kombination av föreläsningar,
webbföreläsningar, inspelade växtvandringar samt övningar i sortimentsträdgård. Att det mesta materialet funnits
tillgängligt online direkt vid kursstart har också värdesatts.

Föreläsningarna har sagts vara intressanta och lätta att ta till sig, mycket tack vare kursledarens stora engagemang
och gedigna intresse för ämnet, som smittat av sig på studenterna. Kursledaren har berömts för sin entusiasm och
framför allt för sin fantastiska pedagogiska förmåga. Just pedagogisk är det mest frekvent förekommande ordet
studenterna använt för att beskriva kursledaren. Studenterna har uppskattat att föreläsaren använder sig av
konstpauser, är tydlig och äger förmågan att presentera fakta på ett roligt sätt. Någon har upplevt att det ibland gick
lite för fort för att hinna anteckna. Att frågeställare har uppmuntrats med kommentarer som ”bra fråga” och ”jag gillar
hur du tänker” har gjort att studenter känt sig respekterade och bekräftade. Det har setts som mycket positivt att
kursledaren upprepat varje fråga innan svar ges, så att alla i salen hör både fråga och svar och kan känna sig
delaktiga. Upplägget 45-minuters-pass, 15 minuters paus har tilltalat studenterna.

En stor andel egen studietid har möjliggjort tillgodogörande av material som funnits tillgängligt online, vilket uttryckts
vara ett bra komplement till den salsbundna undervisningen. Webbföreläsningarna har varit pedagogiskt upplagda
med tydliga bilder och bra sammanfattning på slutet. Att kunna gå tillbaka till webbföreläsningarna, titta en gång till,
repetera, har stöttat inlärningen. Det har uttryckts att webbföreläsningar gärna setts som komplement även till
delarna om nomenklatur, växtfamiljer och kanske i synnerhet ståndortskännedom, som upplevdes som mycket
information under en kort period.

Om växtvandringarna har studenterna uttryckt det ”fantastiskt med alla dessa växtvandringar +++” samt ”härligt att
kunna gå runt i parken och göra det i sin egen tid och när det passar en”. Det påtalades att inte alla kunde spela upp
ljudfilerna på sina telefoner och det hade uppskattats om det vore möjligt att ladda ner filerna till växtvandringarna.
Även övrigt inspelat material, såsom uttal av latinska namn, har uppskattats och använts för att plugga in namnen på
växtlistan. Det har uttryckts som positivt att ha material att lyssna på när man exempelvis är på bussen, är ute och
går, eller på annat sätt inte sitter med böcker och anteckningsblock framför sig.

Övningarna har setts som ett bra inlärningstillfälle och komplement till de självständiga studierna, där studenterna i
praktiken fått tänka till om det som tagits upp vid föreläsningarna.

Kursen i sin helhet har upplevts välplanerad och tydligt kopplad till kursens lärandemål. För de flesta tycks kursen ha
varit lättillgänglig även utan förkunskaper och en bra grund att bygga vidare på. Någon har upplevt att nivån och
tempot varit högt. Andra har önskat att kursen gått mer in på djupet, pågått längre och även inkluderat någon form
av fördjupningsarbete.

Generellt har kursinformationen upplevts tydlig, dock har det uttryckts viss förvirring med att det funnits information i
flera olika kanaler. Canvas, kurshemsida, ladok, studentmail.. Det har även uttryckts önskemål om att kunna ladda
ner schema till sin kalender i telefonen (TimeEdit). Dock har det varit lätt att hitta och ladda ner dokument på
Canvas och om något blivit fel där har det snabbt rättats till av kursledare. Det har varit positivt med
sms-påminnelser om exempelvis anmälning till tenta samt om eventuella schema-förändringar.

Att den största delen kurslitteratur varit gratis har glatt studenterna. Kompendierna har upplevts lättlästa och på en
lagom nivå, ”ett riktigt stiligt morfomogikompendium som man kunde återbesöka i den mån ovisshet hade slagit till!”.
Dock har studenter upplevt att boken om ståndortskännedom som skulle inhandlas inte tillförde något utöver det
som gavs på föreläsningarna. Den upplevdes varken lättläst eller tydlig och kändes ”onödig” då samma information
upplevdes delas vid föreläsningarna. Tips på kompletterande, icke obligatorisk litteratur hade uppskattats,
exempelvis för att kunna slå upp saker som gåtts igenom och läsa mer ingående. Att exempeltentor har funnits uppe
på Canvas tidigt har stöttat inläsningen inför tentamen. En idé som lyfts som möjligt komplement till växtlistan är den
om en internetsida med bilder på växtlistans örter och lignoser.

Den sociala lärmiljön har beskrivits som inkluderande och med ett respektfullt bemötande från kursledaren. ”Bra miljö
att ifrågasätta och diskutera. Kändes som att alla kunde komma till tals”. En idé har uttryckts om att dela in klassen i
grupper att exempelvis göra övningar tillsammans med, då alla är nya och vilsna i att inte känna någon och att det
har då initialt kunnat vara svårt att forma egna grupperingar.



Angående den fysiska lärmiljön har många uttryckt att det varit kallt i Terra Nova och att det såklart varit svårt att
koncentrera sig på vad som sagts när man sitter och fryser. Hade det inte varit så kallt har Terra Nova i övrigt
fungerat väl. Crafoordsalen har inte heller känts optimerad för föreläsning då anteckningsbrickorna varit så små och
dessutom förutsatt att alla studenter är högerhänta.. Loftet har känts för mörkt och dessutom saknat mikrofon, vilket
både varit en ansträngning för kursledaren samt försvårat för studenterna att uppfatta allt som sagts. Studenterna
har varit väldigt glada över den fantastiska Alnarpsparken och de inlärningsmöjligheter som den erbjuder.

Flera studenter framhäver att de lärt sig mycket mer än vad de fick visa vid examination och hade önskat en mer
omfattande botaniktenta för att kunna visa mer av vad de lärt sig. Det uttrycktes att morfologidelen som tog upp en
stor del av kursen fick ett förhållandevis litet avsnitt i tentan medan ståndortskännedomen upplevdes få större
utrymme. Även växtfamiljerna hade kunnat ses få ett större avsnitt. Det uttrycktes både att tentan var ”schyst” med
möjlighet att utveckla sitt resonemang på ett antal ställen, men också att någon enstaka fråga var svårtolkad och att
det var lite oklart vad det förväntade svaret var. Någon menar att det var ”Mycket att ha både salstenta och
växtkännedomen samma dag, det gjorde det svårt att prioritera inläsningen”, samtidigt har det setts som positivt med
ordentligt med tid för inläsning inför båda tentorna. Att tentorna rättats snabbt har varit uppskattat, proffsigt och
hyggligt av kursledaren.

Det har varit svårt för studenterna att exemplifiera huruvida kursen berört internationella perspektiv och hållbar
utveckling, ”Inte direkt men absolut indirekt. (tror jag)”. Det har under kursen diskuterats klimatförändringar och hur
växterna hanterar en förändrande miljö och det har talats om olika biom samt brett om hur svenska regler för
växtigenkänning inte är applicerbart internationellt. Det har funnits en förståelse för att kursen främst varit inriktat på
växter och relaterade företeelser i Sverige..

Även genus- och jämställdhetsperspektiv har varit svåra att tillämpa enligt studenterna. Det har bara förekommit en
föreläsare som också författat merparten av kurslitteraturen. Någon menar att ”Föreläsningen om Nomenklatur
behöver ses igenom med genusglasögon!”. Flertalet studenter har uttryckt att inga härskartekniker har förekommit
och att föreläsaren har fått studenterna att känna sig välkomna och låtit alla komma till tals.

Sammanfattningsvis har studenterna uttryckt uppskattning för en välplanerad, varierande och givande kurs som
inspirerat till fortsatt framtida fördjupning inom botanik.
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